
THE DANGEROUS GOODS HANDLING AND
TRANSPORTATION ACT
(C.C.S.M. c. D12)

**Anhydrous Ammonia Handling and Transport
Regulation, amendment**

Regulation 56/2003
Registered March 18, 2003

Manitoba Regulation 236/89 amended

1 The *Anhydrous Ammonia Handling and Transport Regulation, Manitoba Regulation 236/89*, is amended by this regulation.

2 Section 1 is amended by repealing the definition "*Transportation of Dangerous Goods Regulation*".

3 Section 9 is amended by replacing clause (b) with the following:

(b) is placarded in accordance with the *Dangerous Goods Handling and Transportation Regulation*.

4 Section 11 is amended by replacing clause (d) with the following:

(d) the vehicle is placarded in accordance with the *Dangerous Goods Handling and Transportation Regulation*;

The Queen's Printer
for the Province of Manitoba

LOI SUR LA MANUTENTION ET LE TRANSPORT
DES MARCHANDISES DANGEREUSES
(c. D12 de la C.P.L.M.)

**Règlement modifiant le Règlement sur la
manutention et le transport de l'ammoniac
anhydre**

Règlement 56/2003
Date d'enregistrement : le 18 mars 2003

Modification du R.M. 236/89

1 Le présent règlement modifie le *Règlement sur la manutention et le transport de l'ammoniac anhydre, R.M. 236/89*.

2 La définition de « *Règlement sur le transport des marchandises dangereuses* », à l'article 1, est supprimée.

3 L'article 9 est modifié par substitution, à l'alinéa b), de ce qui suit :

b) ne porte une plaque conforme aux prescriptions du *Règlement sur la manutention et le transport des marchandises dangereuses*.

4 L'article 11 est modifié par substitution, à l'alinéa d), de ce qui suit :

d) le véhicule porte une plaque conforme aux prescriptions du *Règlement sur la manutention et le transport des marchandises dangereuses*;

L'Imprimeur de la Reine
du Manitoba